
Nem feltett kézzel mennek Egerbe 
 
Egy pilóta, egy navigátor és egy megvalósult 
álom. Gyuriczky Zsolt és Böröczi Levente 
életében múlthéten, Parasznyán érkezett el a 
várva várt pillanat, mikor beülhettek egy 
számukra igazi rali autónak számító Citroen 
C2R2-be. Ott teszteltek a fiúk, most viszont 
izgatottan várják a 10. Eger Rallyt, ahol élesben 
harcolhatnak a többi méregzsákkal és 
kategóriatársaikkal. 
 

„Úgy néz ki eljött az ideje a váltásnak, és talán szakítunk a hagyományokkal. Köztudott, hogy 
eddig Skodával versenyeztünk, de legutóbb egy Citroen C2R2-vel mérettettük meg 
magunkat, ami olyan élményeket adott, hogy még elmondani is nehéz. Kicsit félve, de mégis 
hatalmas lelkesedéssel vártuk és várjuk most is a versenyt. Az izgalom valószínűleg még jó 
ideig velünk lesz, hiszen nem igazán tudunk betelni azzal, amit nyújt nekünk az autó. Bízom 
benne, hogy hamarosan fel tudom fogni ép ésszel, hogy ez az autó ott megy, ahol én 
akarom, és ott is áll meg, ahol én akarom. Kezes kis bárány, és amúgy is szerelem volt első 
látásra. Ezért döntöttünk úgy, hogy az egri futamon is bevállaljuk. Sőt minden tőlünk telhetőt 
megteszünk, hogy egész évben a Citroennel mehessünk. Az egri gyorsokat ismerjük, 
szeretjük is, és amúgy sem szoktunk válogatni, mindenevők vagyunk, ha versenyről van szó. 
A realitások talaján fogunk maradni, de mindentől eltekintve arra fogunk törekedni, hogy a 
lehető legjobb eredményt érjük el. Mert ha hiszitek, ha nem mi is nyerni megyünk Egerbe.” – 
mondta lelkesen Zsolt. 
 
Úgy néz ki a srácokat beszippantotta a Citroen szerelem. Nincs mit tenni, sodródni kell az 
árral. Persze nem is akarnak mást, ők már döntöttek. Sokat vártak erre a váltásra, de az 
elmondásuk alapján megérte. A Bakó Rally Team csapatával elégedettek ugyanúgy, mint az 
autóval, tehát az összkép jónak tűnik számukra.  
 
„A Parasznya-Lyukóbánya verseny fantasztikus volt, természetesen az új technikának, a 
Citroennek köszönhetően. Most ezt fogjuk megismételni az Eger Rallyn. Túl nagy elvárásunk 
igazából nincsen, csak annyi, hogy célba érjünk, és valahol az elejében végezzünk. Az egri 
szakaszok ismerősek, és jó tempósak, tehát minden adott lesz ahhoz, hogy ezzel az igazán 
szuper kis autóval megmutassuk, hogy mit is tudunk. Persze ez még mindig amolyan teszt 
féle, és tanulós verseny lesz, de attól függetlenül azon leszünk, hogy jó eredményt érjünk el. 
Ami változás van még a versenyzésünkben, az az, hogy végre 100%-osan csak a futamra 
kell koncentrálnunk, nem úgy, mint eddig. Kényelmesebb lesz, most hogy a Bakó Rally 
Team elvégez mindent, és már egy felkészített autóba ülhetünk be. Pályabejárásra fogjuk a 
legnagyobb hangsúly fektetni, mert eddig nem mindig volt időnk. Majd most lesz, és ki is 
használjuk a lehetőséget, hogy minél jobban érezzük magunkat, és minél jobb helyen 
végezzünk.” – latolgatta az esélyeket Levente. 
 

Csak annyi dolgotok van, hogy szurkoljatok a srácoknak, hogy megmaradjon a lelkesedésük, 

és jó eredménnyel távozzanak az Eger Rallyról.  

Partnereinknek köszönjük az együttműködést:  
Bomba Energy Drink, Sióház Centrum Kft., Octi-CAD Kft. 
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